
 

 

Til Folketinget - Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 48 af 24. oktober 2017 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Jeanette Rose Hansen 

  

Klik og vælg dato 
J.nr. 2017-7268 

  

Skatteudvalget 2017-18
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 174
Offentligt
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Spørgsmål 48 

I 2013 hævede SRSF-regeringen afgiften for lystfartøjsforsikringsafgiftsloven 34 pct. og i 

den forbindelse vurderede Skatteministeriet ikke, at denne markante stigning ville medfø-

re stigende grænsehandel, hvor fartøjsejerne sender deres skibe til service, vedligehold og 

opmagasinering i eksempelvis Sverige for på den måde at opnå billigere priser og undgå 

den danske lystfartøjsafgift. Ministeren bedes redegøre for udviklingen i grænsehandlen 

på dette område siden 2012 og frem til i dag.  

 

Svar 

Der henvises til svar på SAU alm. del spørgsmål 47 af 24. oktober 2017. 

 

 


